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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e fizetésemelés a RIASZ-osok, a rendvédelmi 
munkavállalók, illetve a honvédelmi alkalmazottak számára?" 

Tisztel Miniszter Úr!

 

A kormány júliusi döntése értelmében a belügyminiszter irányítása alatt álló rendvédelmi szervek és
az Országgyűlési Őrség hivatásos állományú tagjainak két lépcsőben emelkedik a bére. Az újabb
rendvédelmi  és  honvédelmi  béremelésre  és  a  határvadászokra  idén  összesen  közel  52  milliárd
forintot biztosít a kormány.

A béremelés azonban csak a hivatásos állományra, körülbelül 37 ezer főre vonatkozik. Ide tartoznak
például az utcán szolgáló rendőrök, a nyomozók, a készenléti rendőrök, valamint számos irodai
munkát végző dolgozó is, viszont a rendvédelmi igazgatási szolgálati jogviszonyban lévők (RIASZ-
osok), valamint a munkavállalóként dolgozók - összesen több mint 13 ezer fő - azonban nem.

 

Ezzel kapcsolatban szeretném kérdezni Miniszter urat:

 

1. Várható-e fizetésemelés a RIASZ-osok és a rendvédelmi munkavállalók esetében is?

2. Ha igen, akkor milyen mértékű?

3. Továbbá a honvédelmi alkalmazottak, akik szintén kimaradtak a bérrendezésből számíthatnak -e
béremelésre a közeljövőben?

4. Hogy tervezik ezen munkavállalókat a rendszerben tartani, milyen intézkedésekkel?



 
 

 

Várom megtisztelő válaszát.

 

Üdvözlettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2022. 08. 01.
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